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1. Valg af dirigent 
Herluf Hansen blev foreslået og valgt. 
 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
Formand AnneƩe KrisƟansen aflagde beretning. Beretning var yderst fyldestgørende og blev 
godkendt. 
 

3. Aflæggelse af det reviderede regnskab 
Kasserer Anne Lauth gennemgik regnskabet. Regnskabet blev godkendt. 
 

4. Valg af medlemmer og suppleanter Ɵl bestyrelsen 

  AnneƩe KrisƟansen – udtræder, eŌer salg af sommerhus 

 Claus Damgaard – ønsker ikke genvalg 

 Anne Lauth – er villig Ɵl genvalg 

Peter Nielsen som er 1. suppleant og indtræder i AnneƩes sted. 

Jesper Pedersen er 2. suppleant og er valgt Ɵl bestyrelsen 

Anne Lauth er genvalgt 

 

 Suppleanter: 

 2. års suppleant 

 1. års suppleant 

 Ole Winding, Havklitvej 95 blev foreslået.  

 Margot Jakobsen, Havklitvej 161 meldte sig frivilligt. 

 Begge blev valgt, Ole blev valgt for 2 år og Margot fra 1 år. 

 

5. FastsæƩelse af konƟngent 
Bestyrelsen foreslår uændret konƟngent. Det blev vedtaget 
 

6. Valg af revisor 

 Revisor AC Vejgaard er indvalgt for 2 år 

 Revisorsuppleant 

 Erik Korsholm - er villig Ɵl genvalg 

Erik Korsholm blev genvalgt 
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7. Forslag fra medlemmer 
Der er indkommet 1 forslag, men det er indkommet for sent. Der var enighed om, at forslaget kunne 
behandles igen. 
Forslaget var fra Margot Jakobsen og var en opfordring Ɵl at veje og beskæring håndteres i forhold 
Ɵl forskriŌerne. Margot delte materiale ud. Materiale lægges på hjemmesiden. 
 

8. Eventuelt 
Der blev spurgt ind Ɵl støvbinding sidste år. Da det var en våd sommer, så blev der kun lagt 
støvbinding 2 gange. Man kan alƟd kontakte bestyrelsen, hvis man mener, at det trænger. 
Hvis / når grundejerforeningen overtager vedligehold af stamvejen, så opfordres der Ɵl at man 
anvender mindre sten. 
En opfordring Ɵl at der udlægges grus depoter, så kan de enkelte grundejere selv lige lappe små 
huller. 
 
Der blev reƩet en stor tak Ɵl AnneƩe for hendes arbejde som formand. 
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